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Feiko Clockschool blij met
kindcentrum

OBS Feiko Clock aan de Sportlaan in Oude Pekela.
Foto hUIsman Media

Oude PekelaDe Feiko Clockschool is blij met de toestemming om
een kindcentrum te beginnen. Nu de laatste stap naar een Integraal
Kind Centrum nog.

Henk Mulder

Het heeft lang geduurd en menig betrokkene heeft zich de blaren op de tong moe
ten praten, maar de Feiko Clock school in Oude Pekela mag beginnen met een
Kindcentrum. Nog één laatste stap en dan is het zo vurig gewenste Integraal Kind
Centrum (IKC) er ook. Op 6 mei wordt gestart met zes kinderen vanaf twee jaar,
maar er zijn al vijftien aanmeldingen binnen. Op de open dag van 20 maart werden
maar liefst 37 informatiepakketten uitgedeeld. Het ziet er goed uit. Het is een uit
komst voor veel ouders, maar ook voor de school, die nieuwe aanwas kan
verwelkomen.
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Clusterdirecteur Jaap Spelde en schoolcoördinator Gerda Tepper zijn opgelucht
over de toestemming die de gemeente Pekela heeft verleend. ,,Personeel en ruim
te zijn er, dat is geen probleem’’, zegt Spelde. ,,We zijn hier, met veel steun van de
SOOOG (Stichting Openbaar Onderwijs OostGroningen, red.) al jaren mee bezig.
Nu kunnen we eindelijk een stap maken’’, legt Tepper uit. Spelde stipt het sociale
aspect aan: ,,Het is belangrijk voor veel kinderen in Pekela om de vicieuze cirkel te
doorbreken. Vaak zijn de ouders werkloos, waren de grootouders dat al en dat is
niet goed. Door heel vroeg naar de school te komen krijgen ze veel meer mogelijk
heden om zich te ontwikkelen.’’

Tepper: ,,Wij willen naar een IKC waar de kinderen van ’s ochtends tot ’s avonds
begeleiding krijgen. Met jeugdzorg, logopedie, cultuur en sport. Alles onder één dak
maakt laagdrempelig, de ouders kennen de school en melden zich gemakkelijker
met opvoedingsproblemen.’’

Nu de laatste stap nog, naar een echt IKC. Daarvoor zal bijvoorbeeld verbouwd
moeten worden (slaapkamertjes voor de baby’s), maar de ruimte en de animo is er.
Tepper: ,,We hebben net met het complete team een studiedag gehad, met de Fei
ko Clock en de Kinderopvang Winschoten (KIWI), waar we mee samenwerken.
Onze visie is om tot één doorgaande lijn te komen voor kinderen van nul tot twaalf
jaar. En daarin vormen wij één team.’’

De gemeente beslist over een volwaardig IKC. Wethouder Henk Busemann (PvdA):
,,We zijn als gemeente al in gesprek met de katholieke, christelijke en openbare
scholen om te komen tot een formatie van mensen die een visie op de IKC’s gaat
formuleren. Het onderwijs zelf heeft hier de meeste expertise. We moeten eerst het
huisvestingsprobleem in De Groenling (ander schoolgebouw, red.) oplossen. Dat
lijkt nog dit jaar te lukken. Als dat klaar is kan de visie gemaakt worden. Dan kan er
een voorstel naar de raad en kunnen we aan de slag. Het zou mijn eer te na zijn
als het niet lukt met de IKC’s.’’

 


